
Famille Perrin Reserve Cotes du Rhone Blanc - 2014

唯欧尼特有的花香味卓尔不群，口感清新而酒体醇厚，是搭配地中海式料理或鱼类菜
肴的绝佳选择

演示
唯欧尼特有的花香味卓尔不群，口感清新而酒体醇厚，是搭配地中海式料理或鱼类菜肴的绝佳
选择

年份
This year was ideal for whites and roses. With a warm and damp start to the year, this was promising of a
good harvest. The cool summer which followed kept balanced acidity; and a sunny harvest gave healthy
grapes. The wines are very aromatic with hints of white fleshed fruit and flowers. They have good acidity
with a fresh, savory character.

地点
葡萄园位于Ouveze和 Aigues河之间，土壤轻质疏松

风土
复杂多变的河流冲积岩混合风化石灰粘土

培酒
采用气囊压榨技术，低温澄清，分离酒泥后在不锈钢罐中进行
常规酒精发酵，陈储至次年6月过滤装瓶。

葡萄品种
白歌海娜, Marsanne, 胡姗, 维奥涅尔

侍酒
清淡或略带辛辣的菜肴，烤鱼和浓味鱼汤搭配饮用

品鉴
Beautiful bright and shiny colour with green undertones. Floral nose and delicate notes of white-‐flesh
fruit (apple and peach), great aromatic freshness. The mouth is rich and balanced, with great minerality.
The finish is long and persistent.

评论与奖项

"The label doesnt say this, but the techsheet and the aroma do: superb Viognier
tropical/spice notes and a lovely Grenache Blanc minerality. Soft, but a delight when
chilled. Often seen under $10, a bargain."
Dan Berger's Vintage Experiences, 11/06/2015
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滥用酒精是危险的，为了您的健康，请适度饮用。 适度消费和享受。
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https://vincod.com/R7Y5ZC
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88/100
"The Perrin Family continues to turn out remarkable wines at every price level, including this white blend of Grenache
Blanc, Marsanne, Roussanne and Viognier. Rather than favoring bold, distinctive fruit, its more understated, with hints of
marshmallow and melon that should prove versatile at the table. Its substantial and weighty without being fat or rich  just a
nice drink."
Wine Enthusiast, 12/11/2015

*****
"Exceptional: fresh in character, full bodied, crisp, and well balanced; a vibrant blend with floral- fruity aromas/flavors, and
a medium long, crisp finish. Great value. Grenache Blanc, Marsanne, Roussanne, Viognier."
Restaurant Wine
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